

Haines Herald

Dec. 2016—Jan. 2017



www.haines.cps.edu

Catherine Amy Moy Davis– Principal
Scott Scherquist– Assistant Principal



www.tinyurl.com/hainesfacebook



https://twitter.com/Haines_CPS



https://www.instagram.com/haines_cps

Principal's Message

Can you believe that a new year is approaching? **Flight 2016** will continue to fly high in 2017. We were so happy to see so many parents for parent/teacher conferences. We appreciate your participation in the conference. If you were not able to attend the conference, please contact your child's teacher so other arrangements can be made.

This year the Student Council is sponsoring a can-food drive! If everyone can bring 5-8 can goods to school by December 9th, we will have a chance to win the CHICAGO BULLS GRAND PRIZE, which is a PEP RALLY by Benny the Bull and the Luvabulls.

We will put up a "Giving" box in the main foyer for children to donate to a family shelter. Seasonal wraps such as mittens, gloves, scarves and hats for local families are in need. Both adult and child sizes are needed. We are requesting that all donations come in prior to January 30, 2017. We will also accept used warm coats and outerwear.

As the weather changes, please ensure that your child has on appropriate clothing such as scarves, mittens/gloves, hats and boots.

As 2016 comes to a close, I can't help but be excited for the new and wonderful things that will happen at Haines in 2017. Thank you to Haines wonderful staff, parents and families for doing a wonderful job in providing our children with so much in the way of academic support, encouragement, and love.

Wishing you a wonderful holiday season filled with happiness, lots of love and good health. See you in 2017!

Catherine Amy Moy Davis, Principal

Haines School Hours- 7:45 AM - 2:45 PM

Haines opens at 7:30 AM. Students will line up in the playground between 7:35 and 7:40 AM. Student entrance will be through the center doors or the east doors. First period will begin promptly at 8:00.

Upcoming Events

December 8	Middle School Science Fair
December 9	PAC Meeting - 8:00 AM
December 12– January 27	MOY NWEA (2-8)
December 12– February 2	TRC/DIBELS (K-2)
December 16	LSC Meeting - 8:30 AM
December 19	Arts Festival Concert (PM)
December 22	Family Movie Night (PM)
December 26- January 6	BREAK—NO SCHOOL
January 9	School Spirit Week Progress Report Distribution
January 11	Spelling Bee - 4-8th grade
January 13	PAC Meeting– 8:00 AM
January 16	HOLIDAY- NO SCHOOL
January 20	LSC Meeting- - 8:30 AM
January 26	Family Night (PM)
January 30	Chinese New Year Performance (AM)

Safety Protocol

- All visitors **MUST** sign in at the Security desk in the foyer.
- All visitors **MUST** be issued a Visitor's Pass if they are to be in the school hallways, and any classroom.

Recess

CPS cold weather guidelines for outdoor recess:
Cold Weather Guidelines:

- Above 32 degrees F with or without wind chill: Recess is outdoors.
- Between 31 degrees F and 15 degrees F with or without wind chill: Principal discretion.
- Below 15 degrees Recess is indoors.

興氏學校月刊

2016年12月–2017年1月

www.haines.cps.edu



校長戴維斯梅綺雯

副校長施史葛



www.tinyurl.com/hainesfacebook



https://twitter.com/Haines_CPS



https://www.instagram.com/haines_cps

校長的話

你能相信一個新的一年即將到來嗎？2016年的航班將繼續在2017高飛，我們很高興看到這麼多家長在成績表派發日來和老師會見，感謝您的參與，如果您無法來會面，請與您孩子的老師聯繫，以便進行其他安排。

今年的學生會正推行捐助罐頭食品的運動！如果每個人都可以在12月9日前把5至8罐食品送到學校，我們將有機會贏得芝加哥公牛籃球隊的大獎：是公牛隊員和啦啦隊來訪學校。

我們將在學校大堂放置一個“捐贈”盒，讓學生捐贈給家庭收容所，。要為有需要的家庭提供冬天的用品，如手套，手套，圍巾和帽子，需要成人和兒童的尺碼。我們要求所有捐贈在2017年1月30日之前送達，我們還將接受使用過潔淨的溫暖外套。

隨著天氣的變化，請確保您的孩子有合適的衣服，如圍巾，手套，帽子和靴子。

隨著2016年即將結束，我不得不為2017年在興氏學校將發生的新的和美好的事情興奮，謝謝興氏學校美好的教職員，父母和家庭，你們都做得很好，為我們的孩子提供很多學術上的支持，鼓勵和愛護。

希望你們有個愉快的聖誕和新年假期，充滿愛和身體健康，2017再見！

校長戴維斯梅綺雯

興氏學校時間 上午 7:45 -下午 2:45

興氏學校上午 7:30 開門，學生需要於 7:35 and 7:40 先在操場排隊，然後從癡門或東面的門進入學校，第一課堂從上午 8:00 開始。

這月事情

- 12月8日 高年級科學比賽
- 12月9日 家長會—上午八時
- 12月12日-1月27日
2-8年級 MOY NWEA 基準試
- 12月12日-2月2日
幼稚園-2年級 TRC/DIBELS 基準試
- 12月16日 校董會會議 - 上午 8:30
- 12月19日 藝術節音樂會（下午）
- 12月9日 成績表派發 12:00 - 6:15
- 12月22日 家庭電影之夜（下午）
- 12月26日至1月6日 聖誕假期
- 1月9日 學校精神週，進度表派發
- 1月11日 4-8年級串字比賽
- 1月13日 家長會 - 上午 8:00
- 12月16日 馬丁路德日假期
- 1月20日 校董會會議 - 上午 8:30-2:00
- 1月26日 家庭之夜（下午）
- 1月30日 農曆新年

學校安全

- 所有訪客必須在學校大堂的保安櫃檯登記
- 所有來訪者必須往校務處取得通行證才可到訪課室或其他地點

小息時間

芝加哥教育署寒冷天氣戶外小息指南：

- 溫度高於華氏32度，有或沒有風冷，小息在戶外。
- 在有風和無風的情況下，溫度在31°F和15°F之間：校長決定。
- 15度以下小息在室內